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SKUPSTINA CRNE GOM
gdi Danijeli Durovic

Na osnovu Clana 187 i 188 Poslovnika Skupstine Cme Gore, gospodinu Vladimiru 
Jokovicu, potpresjedniku nelegitimne 43. Vlade postavljam sljedece

POSLANICKO PITANJE

Postovani gospodine Jokovicu,

Da li podrzavate stav gospodina Dritana Abazovica izreCen u Luci Bar 14. Maja 
2022. godine da ce zaplijenjne cigarete da se prodaju i pare upumpaju u drzavni 
budzet?

Da li se Komisija za ekonomsku politiku bavila ovim pitanjem i je li ne§to preduzela 
po tom planu?

Na koji nadin bi legaJizovali i stavili u promet odnosne cigaretre, te da li biste bili i 
za prodaju drugih ilegalnih proizvoda i upumpavanje prihoda u drzavni budget?
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OBRAZLOZENJE

Pomenuto pitanje od znacaja je za sagledavanje politike nelegitimne Vlade naplanu 
borbe protiv korupcije i organizovanog kriminala, ali i fiskalne politike koju void 

ova nelegitimna Vlada.

Odgovor traMm i u pisanoj formi.

S postovanjem,
POSLANIK

Momo Koprivica
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Vlada Crne Gore 

Kabinet potpredsjednika Vlade

Adresa: !■ jradordeva bb, 
81000 Podgf rica, Crna Gora 
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U Podgorid, 01. jul 2022.Broj: 04002 -4^ fr

SKUPSTINA CRNE GORE 
Predsjednici, gospodi Danijeli Burovic

Predmet: Odgovor na poslanicko pitanje poslanika Moma Koprivice

Poslanik u Skupstini Cme Gore, Momo Koprivica je na osnovu clana 187 i 188 Poslovnika 
Skupstine Cme Gore, potpredsjedniku Vlade Cme Gore za ekonomski sistem, Vladimiru 
Jokovicu, postavio sledece

POSLANICKO PITANJE

„Da li podrzavate stav gospodina Dritana Abazovica izrecen u Lud Bar M.maja 2022.godine da 
ce zaplijenjene dgarete da se prodaju i pare upumpaju u drzavni budzet?

Da li se Komisija za ekonomsku politiku bavila ovim pitanjem i je li nesto preduzela po tom planu?

Na koji nacin bi legalizovali i stavili u promet odnosne dgarete, te da li biste bili i za prodaju 
drugih ilegalnih proizvoda i upumpavanje prihoda u drzavni budzet?“

Na postavljeno poslanicko pitanje dajem sleded;



ODGOVOR

Postovani poslanice Koprivica, kao sto smo isticali i prije samog formiranja 43. Vlade Cme Gore, 
jedan od njenih prioriteta jeste efikasna i posvecena borba protiv organizovanog kriminala, sto 
pokazuju rezultati na tom polju, za sta nam stize podrska, kako od strane gradana Crne Gore, tako 
i od strane nasih kljucnih medunarodnih partnera u Evropskoj Uniji.

Suzbijanje sverca cigareta i sive ekonomije predstavlja samo dio nase borbe i napora da se u Cmoj 
Gori uvede red i osigura striktna primjena vladavine prava, te stoga u potpunosti podrzavam i 
ohrabrujem aktivnosti u pravcu zaustavljanja nelegalne trgovine cigareta. Sve aktivnosti koje se 
ticu eventualnog stavljanja u promet konfiskovanih proizvoda moraju biti u skladu sa zakonskim 
pravilima i normama.

Svakako, na drugadiji nacin ce se tretirati falsifikati poznatih brendova, kao i takozvane „bijele 
cigarete” koje su sve zastupljenije na nelegalnom trzistu u odnosu na proizvode za koje se utvrdi 
da su originalnog znaka i originalnog imcna.

U tom pravcu je i formiran meduresomi Radni tim u okviru Ministarstva finansija za pripremu 
modela za regulisanje stalusa duvanskih proizvoda, koji su izmjesteni iz skladista Slobodne zone 
’’Luka Bar”, sa zadatkom da predlozi najadekvatniji/najbolji moguci model za regulisanje statusa 
duvanskih proizvoda.

Radni tim intenzivno radi na analizi postojecih zakonskih rjesenja i sagledavanju svih opcija, 
ukljucujudi i izradu zakona, da bi se predlozio najbolji model zarjesavanje ovog znacajnog pitanja, 
nakon cega ce se na Komisiji za ekonomsku politiku razmotriti ponudena ijesenja i donijeti 
odgovarajuce odluke i preporuke, koje ce biti u skladu sa pravnim propisima, a u korist gradana 
Cme Gore.

0 svim dodatnim informacijama cemo detaljno i pravovremeno informisati, ne samo Vas, vec 
cjelokupnu javnost, odmah nakon sto posao bude fmisiran.

Dozvolite i da Vam se zahvalim na postavijenom pitanju, a zadovoijstvo bi svakako bilo vece da 
ste to interesovanje pokazali i za vrijeme trajanja 42. Vlade. Ovako se moze protumaciti da je 
fokus Vase pa^je u tom periodu bio usmjeren na zauzimanju pozicija i ostvarivanju interesa Vase 
partije, zbog cega ste, zauzvrat, bill u stanju da podrzavate losa postupanja tadasnjih donosilaca 
odluka. Takvim pristupom se, gospodine Koprivica, uvijek salje losa poruka, a kada je u pitanju 
borba protiv organizovanog kriminala, selektivnost niposto ne smije biti opcija.

POTPREDSJEDNIK
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